
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2020–2021 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2021Z14165 

Vragen van het lid Van den Berg (CDA) aan de Minister van Volksgezondheid 
en Welzijn en Sport over de berichten «Flinke toename aantal nieuwe 
besmettingen, ook aantal coronapatiënten in ziekenhuis toegenomen» en 
«Reizigers verbazen zich over coronacontrole op luchthavens. «Kan op 
Schiphol zo doorlopen»» (ingezonden 9 augustus 2021). 

Vraag 1
Bent u bekend met bericht dat het aantal besmettingen weer stijgt en het 
bericht over gebrek aan controles bij luchthavens?1 2 

Vraag 2
Kunt u aangeven of de oorzaak van deze stijging in besmettingen met name 
ligt bij reizigers die terugkomen uit het buitenland? 

Vraag 3
Kunt aangegeven hoe gecontroleerd wordt op coronabewijzen bij het 
inchecken? Is er in 100 procent van de gevallen sprake van controle of 
gebeurt dat steekproefsgewijs? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de acceptatie is van en de ervaringen zijn met 
aangeboden zelftests voor reizigers die aankomen op Schiphol? 

Vraag 5
Kunt aangeven hoe het gebruik is van de mogelijkheid die GGD Kennemer-
land biedt aan vertrekkende en aankomende reizigers op Schiphol om zich 
zonder afspraak te laten vaccineren tegen COVID-19 op de 
XL-vaccinatielocatie bij P4 Lang Parkeren?

1 Hart van Nederland, 5 augustus 2021, «Flinke toename aantal nieuwe besmettingen, ook aantal 
coronapatiënten in ziekenhuis toegenomen» (https://www.hartvannederland.nl/coronavirus/
flinke-toename-aantal-nieuwe-besmettingen-coronavirus)

2 Trouw, 27 juli 2021, «Reizigers verbazen zich over coronacontrole op luchthavens. «Kan op 
Schiphol zo doorlopen»» (https://www.trouw.nl/economie/reizigers-verbazen-zich-over-
coronacontrole-op-luchthavens-kan-op-schiphol-zo-doorlopen~b390d317/
?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F)
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